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Abstract (en)
[origin: US2015082846A1] An apparatus for forging a hollow body from a pre-perforated hollow block includes forging tools that can be driven
radially in relation to a forging axis, a clamping head which is displaceable on a guide bed in the direction of the forging axis and includes collet
chucks for the hollow block, and a mandrel carriage which is arranged on the side of the clamping head facing away from forging tools, which is
displaceable independently of the clamping head along the guide bed, and whose mandrel bar provided with the forging mandrel penetrates the
clamping head coaxially to the forging axis. In order to provide advantageous constructional conditions the mandrel carriage includes an axial
actuating drive for the mandrel bar and can be coupled in a tension-proof manner to the clamping head.

Abstract (de)
Es wird eine Vorrichtung zum Schmieden eines Hohlkörpers (18) aus einem vorgelochten Hohlblock (1) mit radial zu einer Schmiedeachse
antreibbaren Schmiedewerkzeugen (2), mit einem auf einem Führungsbett (5) in Richtung der Schmiedeachse verfahrbaren, Spannzangen (16) für
den Hohlblock (1) aufweisenden Spannkopf (3) und mit einem auf der von den Schmiedewerkzeugen (2) abgewandten Seite des Spannkopfs (3)
angeordneten, unabhängig von diesem entlang des Führungsbetts (5) verfahrbaren Dornschlitten (4) beschrieben, dessen mit einem Schmiededorn
(13) versehene Dornstange (12) den Spannkopf (3) koaxial zur Schmiedeachse durchsetzt. Um vorteilhafte Konstruktionsbedingungen zu schaffen,
wird vorgeschlagen, dass der Dornschlitten (4) einen axialen Stelltrieb (10) für die Dornstange (12) aufweist und zugfest mit dem Spannkopf (3)
kuppelbar ist.
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